
MĚSTYS
Doubravlce nad Svitavou

Nám. Svobody 31, 679 11 Doubravice nad Svitavou

Vážená paní

nar.

Adresa

Počet listů: 4
Počet příloh: 1

Vaše značka: Ze dne: Naše značka: Vyřizuje/telefon: Místo, datum:
02. 01. 2023 DOU 3/2023 J. Otavová! 733 187 460 Doubravice n/Svit., 12. 01. 2023

VĚC:
Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb.g o svobodném přístupu k informacím

Vážená paní ‚
reaguji na Vaše podání ze dne 02. 01. 2023 nazvané jako „Žádost o poskytnutí informace podle zákona
Č. 106/1999 Sb. O svobodném přístupu k informacím ve znění pozdějších předpisů“, které bylo na Úřad

městyse Doubravice nad Svitavou doručeno téhož dne. Městys Doubravice nad Svitavou je povinným
subjektem k poskytnutí informace jako územně samosprávný celek ve smyslu citovaného zákona.

Od povinného subjektu požadujete následující informace:

1) „Kopie zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva městyse, které se konalo 19. 12. 2022, kde jste
občany obce odkázala vpřípadě krize na vlastní vrtané studny“.

2) „Informace podle zákona 240/2000 Sb. (Krizový zákon) “.

- jak organizujete připravenost obce na řešení nových krizových situacíjako jsou
dlouhodobé plošné výpadky dodávek elektrické energie, plynu, pitné vody, potravin a léků,
případně válečného konfliktu, a se způsobem provedení těchto opatření v případě, že
nedojde kpomoci organizované státem (IZS)

- jaké podklady a informace o potřebách naší obce jste poskytla obci s rozšířenou
působností

- jak bude zajištěn veřejný pořádek v obci vlastnímu silami, pokud by došlo k rabování
následkem např. dlouhodobého plošného b/ac/coutu

- jak bude zajištěna nouzová zdravotnická péče v obci (lékař v obci, zásoba léků, apod.)
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- jaké úkoly stanovené krizovým plánem obce s rozšířenou působností bude naše obec plnit
při přípravě na výše zmiňované krizové situace

- jakým způsobem jste seznámila právnické afyzické osoby v obci s charakterem možného
ohrožení, spřipravenými krizovými opatřeními a se způsobem jejich provedení

- zda jste využila možnost zřídit krizový štáb v obci jako svého pracovního orgánu za účelem
přípravy na energetické, hospodářské, potravinové a válečné krize

- zda jste zpracovala krizovou dokumentaci obce pro řešení mimořádných situacíjako je
demograjická charakteristika obce, popis infrastruktury obce, přehled bezpečnostně
významných objektů obce, vhodné prostory pro evakuaci osob, kapacity ubytovacích a
stravovacích zařízení, jakými a kolika náhradními zdroji elektrické energie obec disponuje,
vybavenost obce potřebným ubytovacím materiálem (lehátka, přikrývky, balená voda,
potravinové balíčky, hygienické balíčky), zdroje pitné vody, mobilní úpravny vody,
náhradní topidla pro místa nouzového ubytování, prostředky individuální ochrany dětí do
18 let věku apodmínky k nákupu prostředků individuální ochrany ostatnímu obyvatelstvu
obce

- zda jste náklady na hrozící krizová opatření zakalkulovala do obecního rozpočtu na rok
2023

Informace žádáte poskytnout písemně na Vámi uvedenou doručovací adresu v zákonné lhůtě.

K bodu 1)

Předmět žádosti o informaci:
„Kopie zápisu z veřejného zasedání zastupitelstva městyse, které se konalo 19. 12. 2022, kde jste občany
obce odkázala v připadě krize na vlastní vrtané studny “.

Povinný subjekt uvádí.
Zasílám Vám prostou kopii zápisu z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou
č. 07/2022 ze dne 19. 12. 2022.

S ohledem na skutečnost, že poskytnuté informace obsahují osobní údaje ve smyslu nařízení Evropského
parlamentu a Rady (EU) Č. 2016/679 (dále jen „GDPR“), si Vás dovolujeme upozomit na povinnost
dodržování nakládání s osobními údaji v souladu s uvedeným nařízením.
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Příloha:

Č. 1: Kopie zápisu z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou č. 07/2022 ze

dne 19. 12. 2022.

K bodu 2)

Předmět žádosti o informaci:

„Informace podle zákona 240/2000 Sb. (Krizový zákon) “.

- Jak organizujete připravenost obce na řešení nových krizových situacíjako jsou

dlouhodobé plošné výpadky dodávek elektrické energie, plynu, pitné vody, potravin a léků,
případně válečného konfliktu, a se způsobem provedení těchto opatření v případě, že

nedojde kpomoci organizované státem (IZS)
- jaké podklady a informace o potřebách naší obce jste poskytla obci s rozšířenou

působností

- Jak bude zajištěn veřejný pořádek v obci vlastnímu silami, pokud by došlo k rabování
následkem např. dlouhodobého plošného blackoutu

- jak bude zajištěna nouzová zdravotnická péče v obci (lékař v obci, zásoba léků, apod.)
- jaké úkoly stanovené krizovým plánem obce s rozšířenou působností bude naše obec plnit

při přípravě na výše zmiňované krizové situace
- jakým způsobem jste seznámila právnické afyzické osoby v obci s charakterem možného

ohroženi, spřlpravenými krizovými opatřeními a se způsobem jejich provedení
- zda jste využila možnost zřídit krizový štáb v obci jako svého pracovního orgánu za účelem

přípravy na energetické, hospodářské, potravinové a válečné krize
- zda jste zpracovala krizovou dokumentaci obce pro řešení mimořádných situacíjako je

demografická charakteristika obce, popis infrastruktury obce, přehled bezpečnostně
významných objektů obce, vhodné prostory pro evakuaci osob, kapacity ubytovacích a
stravovacích zařízení, jakými a kolika náhradními zdroji elektrické energie obec disponuje,
vybavenost obce potřebným ubytovacím materiálem (lehátka, přikrývky, balená voda,
potravinové balíčky, hygienické balíčky), zdroje pitné vody, mobilní úpravny vody,
náhradní topidla pro místa nouzového ubytování, prostředky individuální ochrany dětí do
18 let věku apodmínky k nákupu prostředků individuální ochrany ostatnímu obyvatelstvu
obce

- zda jste náklady na hrozící krizová opatření zakalkulovala do obecního rozpočtu na rok
2023
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Bankovní spojení: KB Blansko, č.ú. : 382963 1/0100

iČo : 280143
E-mail doubravicesvazeksvitava cz wwwdoubravice.svazeksvitava.cz



MĚSTYS
Doubravlce nad Svitavou

Nám. Svobody 31, 679 11 Doubravice nad Svitavou

Povinný subjekt uvádí.
Zákon Č. 240/2000 Sb. (Krizový zákon) výslovně neukládá obcím jakým způsobem mají být připraveny
na případné krizové stavy. Jediné co ukládá, je připravenost na případnou spolupráci z HZS a ORP, a to
na základě zpracovaných plánů krizové přípravy.
V případě potřeby by obec plně spolupracovala s ORF a HZS, řídila se jejich pokyny a případné zásoby
by byly dodány ze skladů HZS, či od nasmlouvaných subjektů, dle plánů krizové připravenosti obce
a ORP.

Dle provedené kontroly na obci ze strany HZS a OPR ze dne 08. 11. 2021 je městys Doubravice nad
Svitavou na krizové situace připraven a plní úkoly uvedené v krizovém zákoně.

Městys Doubravice nad Svitavou má zřízen Krizový štáb za účelem zvýšení připravenosti městyse při
řešení mimořádných událostí a krizových situací.
Součástí rozpočtu městyse Doubravice na Svitavou na rok 2023 je položka určená na krizová opatření.

Tímto byla na základě žádosti poskytnuta informace žadateli v souladu se zákonem č. 106/1999 Sb.,
o svobodném přístupu k informacím, v platném znění.

S pozdravem Digitálně
podepsal Mgr.
Jana Otavová
Datum:
2023.01.12
11:31:07 +0100

Mgr. Jana Otavová
starostka městyse Doubravice nad Svitavou
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ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ Č. 07/2022 ZASTUPITELSTVA
MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU KONANÉHO V KINĚ
MĚSTYSE DNE 19. PROSiNCE 2022

Místostarosta Ing. Michal Hájek zahájil 7. zasedání Zastupitelstva městyse
Doubravice nad Svitavou v 18:00 hodin a přivítal přítomné.

Místostarosta Ing. Michal Hájek konstatoval, že informace o konání zasedání byla
zveřejněna na úřední desce Úřadu městyse Doubravice nad Svitavou, a to nejméně
7 dní před dnem konání zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 9 členů,
zastupitelstvo je tedy schopno se usnášet.

Přítomno: 9 členů

Omluveni: O členů

Zapisovatelka: Jolana Pilátová a Simona Nečasová

Místostarosta Ing. Michal Hájek konstatoval, že zápis z předchozího jednání byl
řádně ověřen aje uložen k nahlédnutí na úřadě městyse.

Návrhová komise: Ing. Martin Sklář

Ing. Martin Štěrba, Ph. D.

Hlasování: Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O

Místostarosta Ing. Michal Hájek, vyzval zastupitele, aby podali návrhy na
ověřovatele zápisu o průběhu 7. zasedání zastupitelstva městyse.

Navrženi byli: Ing. Ivoš Hájek

Ing. Roman Koupý

Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje za ověřovatele zápisu
o průběhu 7. zasedání zastupitelstva městyse: Ing. Ivoš Hájek

Ing. Roman Koupý

Hlasování: Pro: 9 Proti: O Zdrželo se: O

Ing. Michal Hájek nechal hlasovat o navrženém programu zastupitelstva.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



PROGRAM:
1. Zahájení
2. Zpráva starostky
3. Problematika opatrovnictví
4. Projednání návrhu rozpočtu městyse Doubravice nad Svitavou na rok 2023
5. Návrhy rozpočtů příspěvkových organizací — MS a ZS
6. Rozpočtové opatření č. 9
7. Zpráva finančního výboru
8. Zpráva kontrolního výboru
9. Příloha č. 2 ke Smlouvě č. 26/19 odstraňování a separaci komunálního

odpadu v Doubravici nad Svitavou pro rok 2023
10. Smlouva o příspěvku na spolufinancování služeb na rok 2023 (Služby

sociální prevence a poradenství, Služby sociální péče)
11. Strategický plán rozvoje městyse Doubravice nad Svitavou 2016 — 2025:

Dodatek č. 2
12. Zřízení kulturní komise
13. Náhrada výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce neuvolněného

zastupitele (OSVC)
14. Různé
15. Závěr

Ad 2) Zpráva starostky, příloha č. 1, přednesla starostka

Starostka městyse přednesla zprávu o své činnosti za období od posledního
zastupitelstva.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE
NA VĚDOMÍ ZPRÁVU STAROSTKY.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 3) Problematika opatrovnictví, přednesla starostka, příloha č. 2
Starostka přednesla problematiku opatrovnictví a s ní spojenou odměnou za
výkon této agendy, která musí být vyplacená na základě DPP a odsouhlasena
zastupitelstvem.

Návrhová komise:
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE „DOHODU O PROVDENÍ PRÁCE NA ROK 2023,
TÝKAJÍCÍ SE Mgr. JANY OTAVOVÉ, STAROSTKY MĚSTYSE ZA
VEDENÍ AGENDY OPATROVNICTVÍ.“



Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 4) Projednání návrhu rozpočtu městyse Doubravice nad Svitavou na rok
2023, přednesla předsedkyně FV Věra Kuběnová, přílohy
Č. 3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15

Sklář — 16.12. bylo vydáno nařízení vlády na zvýšení odměn zastupitelů od
1.1.2023. U uvolněné starostky se jedná o částku 66206,-Kč, požaduji, aby toto
navýšení bylo zohledněno v rozpočtu městyse.

Pilátová — s tímto navýšením jsme již v navrhovaném rozpočtu počítali.

Sklář—jsem rád, když se podporují spolky. Já osobně podporuji spolky v Blansku.
Bohužel jsem zjistil, že kromě včelařů a Charity jsou žádosti neúplné. Zákony se
musí dodržovat. V roce 2022 vešel v platnost zákon skutečných majitelů.
V podaných žádostech tento výpis kromě výše zmíněných spolků chyběl.
Navrhuji, abychom dnes odsouhlasili dotace jen pro tyto dva spolky a ostatním
dali termín na doplnění požadovaného výpisu a následně na lednovém zasedání
zastupitelstva dodatečně schválili. Je povinností PO doložit k dotaci skutečný
výpis majitelů, popřípadě se dá tento nahradil částečným výpisem. Takže nejde o
to, že bychom dotaci spolkům nechtěli schválit, ale my nemůžeme, protože nám
chybí důležité podklady. Je špatně, když tato skutečnost byla na obci doručena
datovou zprávoujiž 28.1.2022 a spolky za tak dlouhou dobu o této nutnosti nebyly
seznámeny.

Pilátová — všechny žádosti jsou k dnešnímu dni úplné. Obsahují bud‘ úplný nebo
částečný výpis skutečných majitelů. Nedostatek byl tedy odstraněn.

Starostka — takže zastupitelstvu nic nebrání dotace spolkům schválit.

Sklář — zastupitelé tedy nedostali kompletní materiály. Pokud byly výpisy
doloženy, tak nám měly být doposlány. To mě mrzí.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE ROZPOČET HOSPODAŘENÍ MĚSTYSE DOUBR4VICE
NAD SVITAVOU NA ROK 2023 VE ZNĚNÍ PŘEDNESENÉM
PŘEDSEDKYNÍ FINANČNÍHO VÝBORU MĚSTYSE PANÍ VĚROU
KUBĚNOVOU V ZÁVAZNÝCH UKAZATELÍCH. V PŘÍJMECH
V POLOŽKOVÉM ČLENĚNÍ A VE VÝDAJÍCH DLE PARAGRAFŮ.



Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 65000,-KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A DIECÉZNÍ CHARITOU BRNO, TŘÍDA
KPT. JAROŠE 1928/9,60200 BRNO - OBLASTNÍ CHARITOU BLANKO,
KOMENSKÉHO 19, 678 01 BLANSKO JAKO PŘÍJEMCEM A
POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM PODPISEM. NÁVRH
SMLOUVY JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 160 000,-KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A SK DOUBRAVICE NAD SVITAVOU z.s.
JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM
PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Sklář)

Hájek M. — upozornil občany, že je ve střetu zájmu, jako předseda RDR
Akademie.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 288 750,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A RDR AKADEMIE z.s. DOUBRAVICE
NAD SVITAVOU JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE STAROSTKU
MĚSTYSE JEJÍM PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE PŘÍLOHOU
TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 5 PROTI: O ZDRŽEL SE: 4 (Hájek M, Sklář, Štěrba,
Juračka)



Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 50 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A SH ČMs - SBOREM DOBROVOLNÝCH
HASIČŮ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU JAKO PŘÍJEMCEM A
POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM PODPISEM. NÁVRH
SMLOUVY JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Sklář)

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 50 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A SH ČMS - SBOREM DOBROVOLNÝCH
HASIČŮ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU (MLADÍ HASIČI) JAKO
PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM
PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 35 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A SH ČMS - SBOREM DOBROVOLNÝCH
HASIČŮ DOUBRAVICE NAD SVITAVOU ( SOUTĚŽ TFA) JAKO
PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM
PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 12 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM



JAKO POSKYTOVATELEM A SVAZEM TĚLENĚ POSTIŽENÝCH
V ČESiÉ REPUBLICE z.s., MÍSTNÍ ORGANIZACE RÁJEC - JESTŘEBÍ
JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM
PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 10 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A ČESKÝM SVAZEM VČELAŘŮ z.., zo
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE
STAROSTKU MĚSTYSE JEJíM PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE
PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 25 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A MYSLIVECKÝM SPOLKEM
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE
STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE
PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Sklář)

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 70 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A MC PONORKA, z.s. DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE STAROSTKU
MĚSTYSE JEJíM PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE PŘÍLOHOU
TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 8 PROTI: O ZDRŽEL SE: 1 (Sklář)



Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 90 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A JUNÁK - ČESKÝ SKAUT, STŘEDISKO
RÁJEC - JESTŘEBÍ z.s. JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE
STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE
PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE VEŘEJNOPRÁVNÍ SMLOUVU O POSKYTNUTÍ
NEINVESTIČNÍ DOTACE VE VÝŠI 10 000,- KČ MEZI MĚSTYSEM
JAKO POSKYTOVATELEM A OBLASTNÍM SPOLKEM ČČK, MS
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU JAKO PŘÍJEMCEM A POVĚŘUJE
STAROSTKU MĚSTYSE JEJÍM PODPISEM. NÁVRH SMLOUVY JE
PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 5) Návrhy rozpočtů příspěvkových organizací — MŠ a ZŠ, přednesla
starostka městyse, přílohy č. 16,17,18,19,20,21 a otevřela diskusi k tomuto
bodu

Konrádová — ředitelka MŠ poděkovala zastupitelům za finanční prostředky, které
od obce dostává. Na rok 2023 jsem moc oprav nenavrhnula, protože se bojíme
finanční výše za energie. Byly jsme jako školka zařazeni do kategorie
podnikatelů, takže předpokládám, že navýšení energií bude opravdu vysoké. Já
na dětech, co se týká energií šetřit nemůžu. Do rozpočtu na rok 2023 jsem dala ty
nejnutnější věci jako nové tyče na záclony, protože tam máme pořád staré
gamyže, žaluzie do oken, ve starých třídách položit nové linoleum. Je nutná
opravu plotu v zadní části zahrady. Jinak hlavní částkou rozpočtu jsou energie,
podle výše peněz za tyto služby, budu dělat ostatní věci.

Z řad zastupitelů nebyl vznesen žádný dotaz.



Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE ROZPOČET MATEŘSKÉ ŠKOLY DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU, p.o. NA ROK 2023, KTERÝ JE PŘÍLOHOU TOHOTO
ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE STŘEDNĚDOBÝ VÝHLED ROZPOČTU MATEŘSKÉ
ŠKOLY DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, p.o. NA ROKY 2024 A 2025,
KTERÝ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE ROZPOČET ZÁKLADNÍ ŠKOLY DOUBRAVICE NAD
SVITAVOU, p.o. NA ROK 2023, KTERÝ JE PŘÍLOHOU TOHOTO
ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE STŘEDNĚDOBÝ VÝHLED ROZPOČTU ZÁKLADNÍ
ŠKOLY DOUBRAVICE NAD SVITAVOU, p.o. NA ROKY 2024 A 2025,
KTERÝ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 6) Rozpočtová opatření č. 9, přednesla předsedkyně FV Věra Kuběnová,
příloha č. 22

Předsedkyně fnančního výboru přečetla rozpočtové opatření č. 9.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ MĚSTYSE DOIJBRAVICE
NAD SVITAVOU Č. 9/2022, KTERÉ JE PŘÍLOHOU TOHOTO ZÁPISU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Ad 7) Zpráva finančního výboru, přednesla předsedkyně FV Věra
Kuběnová, příloha č. 23

Předsedkyně FV paní Věra Kuběnová přečetla zprávu ze schůzky FV.

Sklář — požádal bych, aby zápisy z FV měly všechny zákonné náležitosti, jedná
se o výkonný výbor zastupitelstva. Zápis musí obsahovat číslování, program,
přijatá usnesení, takjak to obsahuje zápis KV.

Kuběnová — podle metodiky z MV není potřeba číslovat. Zápis je řádně podepsán
všemi členy FV. Neshledávám, že by tento zápis něco postrádal.

Štěrba — byl schválen jednací řád zastupitelstva městyse, jehož součástí je i
jednací řád výborů, podle kterého se musíme řídit.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE
NA VĚDOMÍ ZPRÁVU FINANČNÍHO VÝBORU, PŘEDNESENOU
PŘEDSEDKYNÍ FV VĚROU KUBĚNOVOU.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 8) Zpráva kontrolního výboru, přednesla předsedou KV Ing. Martinem
Štěrbou Ph. D., příloha č. 24

Předseda KV Ing. Martin Štěrba, Ph. D. přečetl zprávu ze schůzky KV a navrhnul
2 nová usnesení ZM.

Starostka — pokud bychom odsouhlasili možnost audionahrávek ze zasedání
zastupitelstva, museli bychom přepracovat celý jednací řád.

Návrhová komise
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SOUHLASÍ SE ZAVEDENÍM AUDIONAHRÁVEK Z PRŮBĚhU
ZASTUPITELSTVA, A TO S PLATNOSTÍ OD PŘÍŠTÍHO JEDNÁNÍ
ZASTUPITESTVA.

Hlasování:

PRO: 4 (Juračka, Sklář, Štěrba, Hájek I.) PROTI: 3 (Otavová, Kuběnová,
Tenora) ZDRŽEL SE: 2 (Koupý, Hájek M.)

Návrhová komise
ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
POŽADUJE ZAVEDENÍ ČTVRTLETNÍ PŘEDKLÁDÁNÍ PŘEHLEDU
O UZAVŘENÝCH SMLOUVÁCH A OBJEDNÁVKÁCH
ODSOUHLASENÝCH A PODEPSANÝCH Z ÚROVNĚ STAROSTY
A MÍSTOSTAROSTY MĚSTYSE, A TO SPLATNOSTÍ OD 1.1. 2023.

Hlasování:

PRO: 3 (Juračka, Sklář, Štěrba) PROTI: 4 ( Otavová, Kuběnová, Hájek M.,
Koupý) ZDRZEL SE: 2 (Tenora, Hájek I.)

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU BERE
NA VĚDOMÍ ZPRÁVU KONTROLNÍHO VÝBORU, PŘEDNESENOU
PŘEDSEDOU KV Ing. MARTINEM ŠTĚRBOU Ph. D.

Hlasování: PRO: 9 PROTI: O ZDRŽEL SE: O



Ad 9) Příloha č. 2 ke Smlouvě č. 26/19 o odstraňování a separaci komunálního
odpadu v Doubravici nad Svitavou pro rok 2023, přednesla starostka,
přílohy č.25, 26

Starostka informovala zastupitele o navýšení financí ohledně svozu komunálního
a tříděného odpadu od 1.1.2023. Zastupitelé dostali potřebné materiály
i prezentaci k dané problematice.

19.20 hod. odešel Juračka Lukáš.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE „PŘÍLOHU Č. 2 KE SMLOUVĚ Č. 26/19 O
ODSTAŇOVÁNÍ A SEPARACI KOMUNÁLNÍHO ODPADU
V DOUBRAVICI NAD SVITAVOU PRO ROK 2023.“

Hlasování: PRO: 8 ZDRŽEL SE: O PROTI: O

Ad 10) Smlouva o příspěvku na spolufinancování sociálních služeb na rok
2023 (Služby sociálního prevence a poradenství, Služby sociální péče),
přednesla starostka, příloha č.27, 28

Starostka informovala zastupitele o výši jednotlivých příspěvků, které byly už
zahrnuty do rozpočtu městyse. Uvedla, že částky jsou shodné jako v letech
předešlých.

Z řad zastupitelů nebyl žádný dotaz.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE „SMLOUVU O PŘÍSPĚVKU NA SPOLUFINANCOVÁNÍ
SÍTĚ SOCIÁLNÍCH SLUŽEB“ PRO ROK 2023 V CELKOVÉ vÝŠI
95500,-KČ (SLUŽBY SOCIÁLNÍ PREVENCE A SOCIÁLNÍHO
PORADENSTVÍ VE VÝŠI 41000,-KČ, NA SLUŽBY SOCIÁLNÍ PÉČE VE
VÝŠI 54500,-Kč) A POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE PODPISEM
TÉTO SMLOUVY.

Hlasování: PRO: 8 ZDRŽEL SE: O PROTI: O



Ad 11) Strategický plán rozvoje městyse Doubravice nad Svitavou 2016-
2025: Dodatek č. 2, přednesla starostka, přílohy č.29, 30

Starostka - dodatek č. 2 se týká budování chodníků a otevření si dveří pro podání
žádosti v souvislosti s předškolním vzděláváním. Původní strategický plán
schvalovalo zastupitelstvo v roce 2016. Stal se důležitou součástí žádostí o dotace.
Je to 6 let starý dokument, který budeme muset aktualizovat. V roce 2020 jsme
schvalovali dodatek č. 1, kde se řešil KD a místní komunikace. Dětskou skupinu
dnes řešit nebudeme, až po vypsání nových pravidel — dotačních podmínek
v příštím roce. Následně vše podrobně vyhodnotíme na pracovním zastupitelstvu.

Štěpánková — jedná se o projekt chodníky, kde byly 20.10.2022 aktualizovány
pravidla pro získání dotace. Povinná příloha je nyní nutná, proto jsme navrhnuly
rozšíření tohoto plánu. Vše je zkonzultováno i s poskytovatelem dotace. Dotace
na chodníky činí 85%, městys by dokrýval pouze 15% tj. 3 335 955,89Kč. Tahle
dotace je opravdu, co se financí týká zajímavá a troufám si říct, že se už nebude
opakovat. V rámci zpracování studií školního a předškolního vzdělávání se řeší
soulad se strategickým plánem městyse. Dotace je tvořena 80% a městys by hradil
20% nákladů, což by činilo 1 078 086,1SKč. V rámci této investice by se jednalo
o modernizaci kabinetů, tříd, lepšího přístupu na internet atd., to vše v základní
škole.

Sobotka — můžete konkretizovat, co obnáší těch 22 mil.?

Štěpánková — jedná se o celkovou rekonstrukci chodníků, která bude začínat od
hřbitova a končit až za Doubravickou a.s. Dále úprava zastávky před ZŠ, 3 nová
přechodová místa, rekonstrukce chodníků, odstavná místa, zálivy a nové dopravní
značení.

Veselá — kde budou ty nová přechodová místa?

Starostka — na určení přechodů se podílel bezpečnostní auditor a autor projektové
dokumentace.

Starostka požádala o podrobné popsání míst Ing. Martina Štěrbu.

Štěrba — při vjezdu do obce od Boskovic bude zbudována tzv. vjezdová brána,
jedná se o zpomalovací ostrůvek při vjezdu do obce. Bude to naproti Filoušovi.
Následně bude přechod u Gummi-Printu s ostrůvkem. Oprava zastávky u Tenorů.
Upraví se také zastávka na náměstí. Přechod u Olívie se posune až k Šimákům
a bude se muset napojit na protější chodník, takže se rozšíří chodníky v této části.
Komunikace ke škole bude opatřena retardérem. Třetí přechodové místo bylo
u pošty, ale to nebylo schváleno.



Starostka — dopravní experti nedoporučili zúžení komunikace. Jedná se o chodník
u potravin U Evičky.

Štěrba — s přechodem u hřbitova měl problém auditor.

Starostka — dopravní policie se těm přechodům pro chodce brání s argumentem,
že bez přechodu je chodec obezřetnější.

Veselá — to budou přechodová místa nebo přechody?

Štěrba — přechody u MŠ, ZŠ a Gumrni-Printu.

Šimák — ten přechod u nás. Tam se ted‘ přejít nedá, není tam přes keře vidět.

Štěrba —je počítáno s úpravou terénu tak, aby byla viditelnost, co největší.

Starostka — mně osobně ta poloha přechodu překvapila.

Šimák — tak pokud se ten výhled upraví tak ano.

Sáňka — proč se neřeší přechod u hřbitova nebo u Jednoty?

Starostka — dopravní policie už několikrát nedala v těchto místech povolení.

Sobotka — mohl by se ten zpomalovací ostrůvek dát i k zahradnictví?

Starostka — u zahradnictví to bohužel nejde, je tam moc úzká vozovka, ten
ostrůvek by se tam nevešel. Je na každém řidiči, aby tam zpomalil.

Štěrbová —já bych spíš apelovala na přechod a bezpečnost u MŠ. To malé dítě
nemá šanci vidět, jestli tam jede auto, když je za sebou několik aut, které tam
parkují. Je to opravdu velice nebezpečné místo.

Starostka — to s vámi souhlasím. Byly tam i časté kontroly na parkování aut ze
strany Policie ČR.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE DOPLNĚNÍ ZÁSOBNÍKU PROJEKTŮ
STRATEGICKÉHO A ROZVOJOVÉHO PLÁNU ROZVOJE MĚSTYSE
DOUBRAVICE NAD SVITAVOU 2016-2025, DODATEK Č.2

Hlasování: PRO: 8 ZDRŽEL SE: O PROTI: O

Přišel Juračka Lukáš 20.00 hod.



Ad 12) Zřízení kulturní komise, přednesl Ing. Martin Štěrba, Ph. D., příloha
č.31,32

Štěrba — budeme jednat o bodu, tak jak jsem ho navrhnul.

Hájek — v prosinci proběhla schůzka zástupců spolků na úřadě. Většina spolků se
vyjádřila, že nemají zájem zřídit kulturní komisi. Pokud bude kterýkoliv spolek či
občan městyse potřebovat pomoc od obce nebo by chtěl organizovat jakoukoliv
kulturní akci, není problém, aby zástupci přišli na radnici a my jim rádi
pomůžeme.

Štěrba — myšlenka zřízení kulturní komise byla jednoduchá, vtáhnout do dění
obce, co nejvíce občanů. Měli jsme to jako strana i ve volebním programu, tak to
chceme zrealizovat. Myslím, že není dobré úplně odříznout lidi, kteří chtějí
pracovat pro obec. Obec by měla zaštit‘ovat akce spolků.

Starostka —já jsem na jednání spolků o zřízení kulturní komise byla. Komisi jako
takovou zřizuje starostka. Já osobně nemám potřebu, takovou komisi zřizovat.
V prosinci proběhly dvě akce, na kterých se městys podílel. Když někdo přijde na
obec, že bude pořádat akci a potřeboval by od městyse pomoc, tak přece nemusí
být angažovaný v žádné komisi a my mu rádi pomůžeme.

Hájek I. — dostali jsme mejl od Martina Štoudka, že občané chtějí pracovat
v komisi, tak jirn tu šanci dejme.

Tenora — nezřízení této komise, přece nevylučuje, aby občané, kteří mají zájem
být v komisi pro městys pracovali. Evidentně tlak na zřízení komise ze strany
spolků není.

Štěrba — my si vážíme toho,jak spolky pracují. Myslím si, že kulturní komise není
špatně zvolená cesta. V obci je spousta občanů, kteří jsou přistěhovaní a nejsou
v žádném spolku a chtěli by pro obec něco dělat, tak proč jim touto cestou nedat
příležitost. Městys by nechal finanční prostředky na veřejné akce na sobě. Peníze
by šly přímo od městyse. V tomto případě by akce byly pro všechny občany, ne
jen pro určenou skupinu lidí.

Starostka vyzvala Ing. Martina Štěrbu, aby přečetl 11 členů kulturní komise.

Štěrba — předsedkyně KK Eva Štěpánková, členové Bc. Jaromír Petrů, Ing. Nikola
Odebnalová, Bc. Marie Micháliková, Ing. Šarka Cebáková Machalová, Ing. Iva
Kučerová, Mgr. Pavla Stěrbová, Lukáš Juračka, Mgr. Martin Štoudek, Jaroslav



Sobotka a Bc. Lucie Janíčková Na jednání na úřadě jsem pozvaný nebyl.
Zmiňovaní občané chtějí pracovat pro městys, tak jim dejte Šanci.

Starostka — co mě překvapilo, je že si prostřednictvím zřízení KK chcete plnit svůj
předvolební program. Je to prosté politizování.

Štoudek — vy jste měli ve volebním programu opravu a výstavbu chodníků, to
není politizování? My se snažíme do kulturního dění obce zapojit co nejvíce
občanů. Jako Skauti tuto komisi rádi podpoříme.

Štěrbová — pracovala jsem jako zastupitelka na mnohem menší obci cca 400
obyvatel a tam jsme KK měli a fungovalo to dobře. KK by zorganizovala
s pomocí úřadu např. obecní ples a příjmy z této akce by mohly jít na divadlo pro
děti. V současné době musíme jezdit na tyto akce do Blanska nebo Boskovic.
Vidím to jako přínos pro městys.

Starostka — co se týká plesů ajejich organizací. Ples pořádají hasiči, fotbalisté pak
mají Pochovávání basy oba spolky si tyto akce pořádají sami a nikdy žádný
problém nebyl. Budovy mají již jednotliví zaměstnanci městyse na starosti. KD
pan Kubík, klubovnu paní Vomelová, úklid v KD uklízečka úřadu. Já si dost
dobře nedovedu představit, že by tyto akce pořádalo 11 lidí a kdo by vlastně ručil
za úklid atd.?

Štěrbová — to byl možný příklad. Vše by bylo na jednání s vedením městysem a
členové KK se dají průběžně měnit.

Sklář — podpořte tuto myšlenku, je to dobrá věc pro obec. Dostali jsme email od
pana Martina Štoudka, kde podrobně popisuje důvody zřízení KK a průběh
schůzky na úřadě. Proč tam bylo vybráno pouze asi 5,6 lidí? Vyjste si tam pozvali
jen několik vyvolených, všichni pozváni nebyli.

Hájek M. — schůzku jsem svolal já, abych pochopil fungování místních spolků a
zástupce jsem pozval taky já, podle kontaktů v termináři na rok 2022.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
ZŘIZUJE S PLATNOSTÍ OD 1.1.2023 KULTURNÍ KOMISI
S KOMPETENCEMI STANOVENÝMI V PŘÍLOZE Č. 1 TOHOTO
MATERIÁLU, A TO JAKO JEDENÁCTIČLENOU. SCHVALUJE
JEDNÁCÍ ŘÁ KULTURNÍ KOMISE, KTERÝ TVOŘÍ PŘÍLOHU Č. 1
TOHOTO MATERIÁLU, JMENUJE PŘEDSEDKYNÍ KULTURNÍ
KOMISE EVU ŠTĚPÁNKOVOU, JMENUJE ČLENY KULTURNÍ
KOMISE Bc. JAROMÍRA PETRŮ, Ing. NIKOLU ODEHNALOVOU, Bc.



MARII MICHÁLIKOVOU, Ing. ŠÁRKU CEBÁKOVOU MACHALOVOU,
Ing. IVU KUČEROVOU, Mgr. PAVLU ŠTĚRBOVOU, Bc. LUCII
JANÍČKOVOU, JAROSLAVA SOBOTKU, LUKÁŠE JURAČKU A Mgr.
MARTINA ŠTOUDI. STANOVUJE, ŽE FUNKCE PŘEDSEDKYNĚ I
ČLENŮ KOMISE BUDE VYKONÁVÁNA BEZ NÁROKU NA FINANČNÍ
ODMĚNU.

Hlasování: PRO: 4 (Juračka, Sklář, Štěrba, Hájek I.) ZDRŽEL SE: 1
(Tenora D.) PROTI: 4 (Otavová, Koupý, Kuběnová, Hájek M.)

Ad 13) Náhrada ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce
neuvolněného zastupitele ( OSVC), přednesl Ing. Martin Sklář, příloha č.33

Sklář — na ustavujícím zastupitelstvu městyse jsme schválili odměny
neuvolněných členům zastupitelstva. Bylo opomenuto ještě stanovit náhradu
ušlého zisku pro osoby samostatně výdělečně činné. V příloze jsou uvedeny dvě
varianty náhrady.

Hájek Michal a Koupý Roman se náhrady jako OSVČ vzdali.

Tenora — odměna neuvolněným členům se oproti minulému zastupitelstvu
navýšila na 1.400,-Kč a vy to tedy chcete uhradit po obci ještě jednou? S tím jste
šel do zastupitelstva? Jak budete prokazovat, že vám právě ve chvíli, kdy jste na
zastupitelstvu utíká zisk z OSVČ?

Sklář — tohle je věc, kterou určuje zákon. Vy tady slučujete dvě různé věci, a to
odměnu člena zastupitele a náhradu pro osvč. Nikde není napsáno, že si to
někdo z OSVČ bude nárokovat, ale měla by tato výše být schválena
zastupitelstvem.

Kuběnová — z naší strany nic opomenuto nebylo. O tuto náhradu si musí zastupitel
požádat.

Štěrba — nejsem Osvč a zřejmě je na to nárok, ale nedovedu si dost dobře
představit, jak se bude určovat pracovní doba OSVČ.

Starostka — když byl Martin Štěrba místostarostou, tak pracoval na úřadě ve
středu. Tuto dobu nám jeho zaměstnavatel refundoval. Jako zaměstnanec měl
pevně stanovenou pracovní dobu. Já nevím, jak budete vykazovat pracovní dobu
pro OSVČ? Kdyžjste kandidoval do Senátu, tak jste na volebním letáku sliboval,
že budete 20 % odměny věnovat spolkům, a nyní žádáte o náhradu ušlého zisku.



Sklář — podporuji spolky v Blansku a bylo to opravdu 20 % z odměny.

Šimák — proč podporujete spolky v Blansku? Co jste udělal pro naši obec do této
doby? Nejsem přesvědčen, že chcete pro nás něco dělat, zatím jste nic nepředvedl.
Pořád tady jenom všechno kritizujete.

Sklář — svoje finanční prostředky dávám spolkům, kterým chci. To je moje věc.
My se snažíme plnit náš volební program, bohužel nám zatím nic zastupitelstvem
neprošlo.

Starostka městyse vyzvala p. Skláře, aby jako předkladatel tohoto bodu dle
jednacího řádu také zformuloval k tomuto bodu usnesení.

Návrhová komise:

ZASTUPITELSTVO MĚSTYSE DOUBRAVICE NAD SVITAVOU
SCHVALUJE NÁHRADU VÝDĚLKU ÚŠLÉHO V SOUVISLOSTI
s VÝKONEM NEUVOLNĚNÉHO FUNKCE ZASTUPITELE (OSVČ) A
zÁROvEŇ SCHVALUJE POSKYTNOU NÁHRADU VE VÝŠI 100,-
KčJHODINU MAXIMÁLNĚ 10 HODIN V MĚSÍCI A SOUČASNĚ
POVĚŘUJE STAROSTKU MĚSTYSE K VYTVOŘENÍ METODICKÉHO
POKYNU.

Hlasování: PRO: 1 (Sklář) PROTI: 6 (Otavová, Hájek I., Kuběnová,
Koupý, Hájek M., Tenora) ZDRĚL SE: 2 (Štěrba, Juračka)

Odešel Ing. Roman Koupý 20.40 hodin.

Ad 14) Různé

Míčová — chtěla bych oznámit, že jsem žádala, aby obec zprovoznila alespoň 2
studny. Uvědomuji si, jaká situace nastala nejen v naší zemi a okolních zemích.
Může se stát, že nepojede elektrika, tím pádem nepojedou čerpadla aje zapotřebí
pro občany zajistit přístup alespoň k pitné vodě.

Starostka — žádost jsem zastupitelům poslala a uvedla jsem, že Vám odpovím po
konání zastupitelstva. Zastupitelé tuhle problematiku řešili na pracovním
zasedání. Ve studních je nepitná voda. V posledních letech se hodně povolovaly
vrty na studně. V naší obci má každá druhá domácnost studnu, takže by to z tohoto
hlediska určitě problém nebyl.

Míčová — toto je tak strategická věc. Voda je to nejdůležitější, bez ní přežije
člověk max. 3 dny. Já bych to opravdu ještě zvážila. Obec by měla mít pro občany
přístupnou aspoň jednu studnu s pitnou vodou.



Šimák — nepřemýšleli jste, že byste zakázali konzumaci alkoholu na veřejnosti. U
Kološu je to nejhorší, pak posedávají ještě u úřadu a na lavičce naproti COOPu.
Vyzval pana Skláře, jestli by se tímto nemohl zaobírat.

Sklář — není problém, můžeme se spolu domluvit. Jáj sem těchto posezení byl také
svědek a plně s Vámi v tomto souhlasím.

Sáňka — bude se stavět ta budova pro 12 dětí za 22 mil.? Hasiči tam mívají cvičení
aje to zátopová oblast, kdo to vůbec povolil?

Kuběnová — hasiči tam už několik let cvičení nemají, to mívají na sokolském
hřišti.

Starostka — uvažujeme v rámci dotace žádat o výstavbu budovy pro 12 dětí, což
má největší šanci na úspěch. Budova by měla být nakonec uzpůsobená až pro 20
dětí.

Sobotka — 26 mil. korun pro 20 dětí. To jsou dvě třídy po 10-ti dětech. Náklady
se mi zdají veliké.

Starostka —jak jste dospěl k této částce ?

Sobotka — jeden ze zastupitelů mně ji řekl.

Starostka — a mohu vědět kdo?

Sobotka — pan Sklář.

Juračka — je možné tedy všem tady sdělit skutečnou částku nákladů na budovu.

Starostka — aktuální výše nákladů je 23 mil Kč včetně DPH. Městys by stavba
měla stát ve výši DPH, tedy 21%. Umístění budovy je v prostranství naproti
sokolského hřiště, protože se jedná ojedinou vhodnou lokalitu. Dětská skupina je
pro děti od 2 — 7 let. Přednost by vždycky měly děti z naší obce. Zádost do
3 0.11.2022 podána nebyla. Od ledna 2023 budou pravděpodobně nové podmínky
podání žádosti.

Juračka — obec ta stavba bude stát cca 5 mil. Kč. Nešla by udělat nástavba
v současné MŠ?

Starostka i ředitelka MŠ paní Konrádová shodně uvedly, že nástavba ve stávající
budově MŠ rozhodně udělat nelze.

Štěrba - proč jste žádost nepodali? Chybělo něco v projektu či je jiný problém
v administraci?



Starostka — přece jako zastupitelé jste požadovali o více informací o celém
projektu. Domluva byla taková, že počátkem roku 2023, až budou známy aktuální
podmínky dotace, se k dané problematice znovu vrátíme.

Juračka — audiozáznam ze zastupitelstvajste neschválili, ale aspoň bychom se ted‘
nedohadovali, co kdo kdy řekl. Jaká byla ta původní cena za stavbu v září?

Starostka — původní rozpočet byl 12 mil. až 15 milionů. To vše před zdražením
stavebních materiálů.

Kuběna — ve zpravodaji bylo za článkem Cholera v Doubravici rubrika „Pohled
zastupitele“. Chci, abyste uváděli fakta, nepsali tam polopravdy. Občané si to
přečtou a pak tornu věří. Napište do příštího čísla zpravodaje, že chcete refundovat
svoji mzdu. Já svým způsobem obdivuji Vaši odvahu.

Sobotka — budou se dělat chodníky na Šibenici?

Starostka — chodníky se budou dělat postupně, jak už jsme to tady uváděli. Je
nutné na mít stavební povolení. Odhadovaná cena je celkem 40 mil. Kč.

Štěrbová — v ulicích Plotky je na chodníku už opravdu velká díra před bývalou
budovou Univy.

Starostka — zajistím opravu.

Hájek I. — poděkoval pracovníkům úřadu za dobrou údržbu chodníků a silnic při
sněhové kalamitě.

Starostka Mgr. Jana Otavová poděkovala občanům za hojnou účast a popřála
všem zastupitelům i občanům klidný večer a ukončila 7. zasedání Zastupitelstva
městyse Doubravice nad Svitavou, konaného v obřadní místnosti úřadu městyse
19.12.2022 ve 2 1.20 hodin.

V Doubravici nad Svitavou, dne 30. prosince 2022.

Zapsala: Jolana Pilátová

Simona Nečasová

Ověřovatelé zápisu: Ing. Roman Koupý

Ing. Ivoš Hájek

Mgr. Jana Otavová, starostka

Ing. Michal Hájek, místostarosta



Přijaté usnesení Zastupitelstva městyse Doubravice nad Svitavou
konaného dne 19. 12. 2022

80/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu starostky.

8 1/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Dohodu o provedení práce na rok 2023, týkající se Mgr. Jany
Otavové, starostky městyse za vedení agendy „Opatrovnictví.‘

82/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
rozpočet hospodaření Městyse Doubravice nad Svitavou na
rok 2023 ve znění předneseném předsedkyní finančního
výboru městyse paní Věrou Kuběnovou v závazných
ukazatelích. V příjmech v položkovém členění a ve výdajích
dle paragrafů.

83/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve
výši 65 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem
a Diecézní charitou Brno, třída Kpt. Jaroše 1928/9, 602 00
Brno — Oblastní charitou Blansko, Komenského 19, 678 01
Blansko jako příjemcem a pověřuje starostku městyse jejím
podpisem. Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

84/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
160 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a SK
Doubravice nad Svitavou z. s. jako příjemcem a pověřuje
starostku městyse jejím podpisem. Návrh smlouvy je přílohou
tohoto zápisu.

85/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
288 750,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a RDR
Akademie z.s., Sportovní 603, Rájec — Jestřebí a pověřuje
starostku městyse jejím podpisem. Návrh smlouvy je přílohou
tohoto zápisu.



86/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
50 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a SH ČMS —

Sborem dobrovolných hasičů Doubravice nad Svitavou jako
příjemcem a pověřuje starostku městyse jejím podpisem.
Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

87/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
50 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a SH ČMS —

Sborem dobrovolných hasičů Doubravice nad Svitavou (mladí
hasiči) jako příjemcem a pověřuje starostku městyse jejím
podpisem. Návrh Smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

88/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
35 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a SH ČMS —

Sborem dobrovolných hasičů Doubravice nad Svitavou (soutěž
TFA) jako příjemcem a pověřuje starostku městyse jejím
podpisem. Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

89/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
12 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a Svazem
tělesně postižených v České republice z.s., místní organizace
Rájec — Jestřebí jako příjemcem a pověřuje starostku městyse
jejím podpisem. Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

90/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
10 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a Českým
svazem včelařů z.s., ZO Doubravice nad Svitavou jako
příjemcem a pověřuje starostku městyse jejím podpisem.
Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

91/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
25 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a
Mysliveckým spolkem Doubravice nad Svitavou jako
příjemcem a pověřuje starostku městyse jejím podpisem.
Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.



92/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
70 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a MC
PONORKA, z.s. jako příjemcem a pověřuje starostku městyse
jejím podpisem. Návrh smlouvy je přílohou tohoto zápisu.

93/2022 - zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
90 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a Junák —

český skaut, středisko Rájec - Jestřebí z.s.,. jako příjemcem
a pověřuje starostku městyse jejím podpisem. Návrh smlouvy
je přílohou tohoto zápisu.

94/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši
10 000,- Kč mezi městysem jako poskytovatelem a Oblastním
spolkem ČČK, MS Doubravice nad Svitavou jako příjemcem
a pověřuje starostku městyse jejím podpisem. Návrh smlouvy
je přílohou tohoto zápisu.

95/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
rozpočet Mateřské školy Doubravice nad Svitavou, p. o. na rok
2023, který je přílohou tohoto zápisu.

96/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Doubravice nad
Svitavou, p. o. na roky 2024 a 2025, který je přílohou tohoto
zápisu.

97/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
rozpočet Základní školy Doubravice nad Svitavou, p. o. na rok
2023, který je přílohou tohoto zápisu.

98/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
střednědobý výhled rozpočtu Základní školy Doubravice nad
Svitavou, p. o. na roky 2024 a 2025, který je přílohou tohoto
zápisu.



99/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
rozpočtové opatření Městyse Doubravice nad Svitavou
č.912022, které je přílohou tohoto zápisu.

100/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu finančního výboru, přednesenou předsedkyní
FV paní Věrou Kuběnovou.

101/2022 -Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou bere na
vědomí zprávu kontrolního výboru, přednesenou předsedou
KV Ing. Martinem Štěrbou Ph. D.

102/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Příloha Č. 2 ke Smlouvě č. 26/19 o odstraňování a separaci
komunálního odpadu v Doubravici nad Svitavou pro rok
2023.“

103/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
„Smlouvu o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních
služeb“ pro rok 2023 v celkové výši 95 500,- Kč (Služby
sociální prevence a sociálního poradenství ve výši 41 000,-
Kč, na Služby sociální péče ve výši 54 500,- Kč) a pověřuje
starostku městyse podpisem této smlouvy.

104/2022 - Zastupitelstvo městyse Doubravice nad Svitavou schvaluje
Doplnění zásobníku projektů Strategického a rozvojového
plánu rozvoje městyse Doubravice nad Svitavou 2016 —

2025, dodatek č. 2.


